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Gdańsk, 18.06.2018 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XXXI SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. XXXI Sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 18.40 w poniedziałek 

18.06.2018 r. po zebraniu kworum. 

2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak otworzyła obrady XXXI sesji 

oraz stwierdziła ważność obrad. 

3. Wybrano protokolanta – Radny Mateusz Zakrzewski (10/1/0). 

4. Następnie wybrano Komisję Skrutacyjną w składzie (10/0/1): 

4.1. Ewa Ostapska – przewodnicząca 

4.2. Daniela Szynszecka 

4.3. Ewa Świątek 

5. Przyjęcie porządku obrad. 

5.1. Przyjęto porządek obrad (11/0/0). 

6. Zatwierdzono protokół z obrad XXX sesji (8/0/3). 

7. Przybył Radny Waldemar Niedziałek o godz. 18.44. 

8. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXXI/…/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/50/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 26.02.2018 r. w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność 

statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2018. 

8.1. Radny Przemysław Malak przedstawił projekt uchwały i uzasadnił konieczność 

przesunięcia środków finansowych z jednego projektu realizowanego w Szkole 

Podstawowej nr 1 na drugi projekt realizowany w tej Szkole. 

8.2. Podjęto uchwałę nr XXXI/54/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo zmieniającą 

Uchwałę Nr XXVIII/50/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 26.02.2018 r. 

w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2018 (12/0/0). 

9. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXXI/…/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

wniosku o zwiększenie finansowania wieloletnich programów inwestycyjnych dotyczących 

infrastruktury technicznej w Gdańsku. 

9.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft przedstawił projekt uchwały. 

9.2. Podjęto uchwałę nr XXXI/55/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

wniosku o zwiększenie finansowania wieloletnich programów inwestycyjnych 

dotyczących infrastruktury technicznej w Gdańsku (11/0/1). 

10. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo o zrealizowanych projektach z uchwały 

budżetowej na rok 2018. 

10.1. Radny Przemysław Malak przedstawił informację o zakończonych projektach 

z uchwały budżetowej na rok 2018. Poinformował, jakie problemy pojawiają się 

przy realizacji projektów i odpowiedział na pytania Radnych. Poprosił osoby 

zaangażowane w realizację wniosków budżetowych, o jak najszybsze przysyłanie 

danych niezbędnych do przygotowania i realizacji zleceń oraz o dostarczanie 

prawidłowo wypełnionych faktur. 
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11. Pozostałe informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

11.1. Mieszkanka Halina Wojnicz zapytała, czy w okolicy jej miejsca zamieszkania 

(ul. Powstania Styczniowego) będą budowane jakieś miejsca wypoczynku 

i rekreacji. 

11.2. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że do budżetu Rady Dzielnicy nie były 

składane wnioski budżetowe dot. tego rejonu dzielnicy. 

11.3. Radny Wiktor Jesionek poprosił o powrót do porządku obrad. 

11.4. Radna Halina Gostomska powiedziała o problemie braku ścieżki rowerowej w ciągu 

ul. Myśliwskiej, która kiedyś tam istniała i połowa chodnika jest wykonana w innym 

kolorze. Obecnie rowerzyści muszą poruszać się po ruchliwej ulicy. 

11.5. Radny Przemysław Malak powiedział, że oznakowanie ścieżki rowerowej zostało 

zlikwidowane kilka lat temu. Poprosił o przesłanie zdjęć i zobowiązał się skierować 

tę sprawę do odpowiednich instytucji. 

12. Informacje Przewodniczącej Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

12.1. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak podziękowała Radnym 

obecnym na poprzedniej burzliwej sesji Rady Dzielnicy i szczególnie podziękowała 

Radnemu Radosławowi Pasichowi, który był wyznaczony do rozpoczęcia sesji 

z powodu nieobecności Przewodniczącej Rady Dzielnicy. 

12.2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak ogłosiła przerwę 

wakacyjną i poinformowała, że następna sesja jest planowana na czwartek, 

13 września 2018 r. 

13. Komunikaty i inne informacje. 

13.1. Radny Przemysław Malak zwrócił uwagę na to, jak zakończyła się poprzednia sesja 

Rady Dzielnicy. Została ogłoszona krótka przerwa, a po niej nie wróciło 3 radnych 

i z powodu braku kworum obrady zostały zakończone. 

13.2. Radny Mateusz Zakrzewski powiedział, że inwestycja planowana 

przy ul. Myśliwskiej, w sprawie której Rada Dzielnicy wyraziła swój sprzeciw 

w Uchwale nr XXVI/47/2017 z dnia 14.12.2017 r., prawdopodobnie nie zostanie 

zrealizowana. Inwestor otrzymał decyzję odmowną z Wydziału Urbanistyki 

i Architektury Urzędu Miejskiego w Gdańsku. 

14. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak zakończyła obrady 

o godz. 19.40. 

 

 

Protokół sporządził: Radny Mateusz Zakrzewski 


